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Zápisnica  
z riadneho  zasadnutia Obecného zastupiteľstva  

Obce Rimavské Janovce  zo dňa 7.7.2020. 
___________________________________________________________________________ 

Prítomní:          Stanislav Krahulec, starosta obce 

                           Poslanci : Ivan Cerovský, Gabriel Fülöp,  ,  Stanislav     Kuric,  Alexander 

Nagy, Roman Uhrin, Peter Fülöp, Ing. Peter Kovács 

Neprítomní:    0 

Ďalší prítomní: Ing. Michaela Gembická, hlavný kontrolór obce ,   

 

  Návrh programu OZ:  

 
1. Návrh programu. 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice .   

3. Kontrola plnenia uznesení.  

4. Prerokovanie možnosti výstavby Domova dôchodcov cez ŠFRB.  

5. Prerokovanie spôsobu využívania budovy ZŠ / slovenská/ po zrušení školy.  

6. Prerokovanie výšky nájmu za budovu Klubu mládeže – Potraviny Bozó. 

7. Prerokovanie verejného osvetlenia v záhradkárskej osade -  Močiar.  

8. Prerokovanie nutnosti školského klubu deti v ZŠ s vyučovacím jazykom maďarským.  

9. Prerokovanie návrhu plánu kontrolnej činnosti na II. polrok 2020.  

10. Prerokovanie správy z kontrol hlavnej kontrolórky.  

11 . Rôzne. 

12. Záver. 

 

K bodu 1. Otvorenie zasadnutia návrh programu. 

Rokovanie MZ  otvoril Stanislav Krahulec, starosta obce.  Privítal všetkých prítomných.  

Starosta konštatoval, že  počet prítomných poslancov je  7 a OZ je uznášania schopné. 

 

Uznesenie č. 147/2020 :   
Obecné  zastupiteľstvo Obce Rimavské Janovce 

v súlade zo zákonom č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 

Schvaľuje:  

 
1. Návrh programu. 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice .   

3. Kontrola plnenia uznesení.  

4. Prerokovanie možnosti výstavby Domova dôchodcov cez ŠFRB. - vypustiť 
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5. Prerokovanie spôsobu využívania budovy ZŠ / slovenská/ po zrušení školy.  

6. Prerokovanie výšky nájmu za budovu Klubu mládeže – Potraviny Bozó. 

7. Prerokovanie verejného osvetlenia v záhradkárskej osade -  Močiar.  

8. Prerokovanie nutnosti školského klubu deti v ZŠ s vyučovacím jazykom maďarským.  

9. Prerokovanie návrhu plánu kontrolnej činnosti na II. polrok 2020.  

10. Prerokovanie správy z kontrol hlavnej kontrolórky.  

11 . Rôzne. 

12. Záver. 

 

Hlasovanie:                      za:        7-  Ivan Cerovský, Gabriel Fülöp, , Stanislav Kuric, Ing. 

Peter Kovács , Alexander Nagy, Roman Uhrin, Peter Fülöp,            

                                         proti :                                    0                           

                                         zdržal sa:                              0                    

                                         neprítomní pri hlasovaní:     0    

 

Rozprava:  

Starosta obce – predložil návrh programu  a navrhol viac bodov  na doplnenie a na vypustenie 

bod č. 4 , nakoľko do dnešného dňa neboli dodane podklady na rokovanie k tomuto bodu  

 

K bodu 1. Otvorenie zasadnutia návrh programu- doplnenie programu – prerokovanie 

žiadosti o odpredanie pozemkov na Močiari  

Uznesenie č. 148/2020 :   
Obecné  zastupiteľstvo Obce Rimavské Janovce 

v súlade zo zákonom č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 

Schvaľuje:  

 
Rôzne  doplnenie – prerokovanie  žiadosti Petra Sojku z Močiara na odkúpenie pozemku.  

Hlasovanie:                      za:        7-  Ivan Cerovský, Gabriel Fülöp, , Stanislav Kuric, Ing. 

Peter Kovács , Alexander Nagy, Roman Uhrin, Peter Fülöp,            

                                         proti :                                    0                           

                                         zdržal sa:                              0                    

                                         neprítomní pri hlasovaní:     0    

 

Rozprava:  

Starosta obce – predložil návrh programu  žiadosť bola doručená 6.7.2020 a vtedy už program 

bol zverejnený .  

 

K bodu 1. Otvorenie zasadnutia návrh programu- doplnenie programu – prerokovanie 

žiadosti o odpredanie pozemkov na Močiari  

Uznesenie č. 149/2020 :   
Obecné  zastupiteľstvo Obce Rimavské Janovce 

v súlade zo zákonom č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 
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Schvaľuje:  

 
Rôzne  doplnenie – prerokovanie prerokovanie žiadosti Janky  Sojkovej  z Močiara na 

odkúpenie pozemku.  

Hlasovanie:                      za:        7-  Ivan Cerovský, Gabriel Fülöp, , Stanislav Kuric, Ing. 

Peter Kovács , Alexander Nagy, Roman Uhrin, Peter Fülöp,            

                                         proti :                                    0                           

                                         zdržal sa:                              0                    

                                         neprítomní pri hlasovaní:     0    

 

Rozprava:  

Starosta obce – predložil návrh programu  žiadosť bola doručená 6.7.2020 a vtedy už program 

bol zverejnený .  

 

K bodu 1. Otvorenie zasadnutia návrh programu- doplnenie programu – prerokovanie 

žiadosti o zníženie poplatku za odvoz TKO občanom nad 80 rokov.  

Uznesenie č. 150/2020 :   
Obecné  zastupiteľstvo Obce Rimavské Janovce 

v súlade zo zákonom č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 

Schvaľuje:  

 
Rôzne  doplnenie – prerokovanie žiadosti o zníženie poplatku za TKO občanom nad 80rokov. 

Hlasovanie:                      za:        7-  Ivan Cerovský, Gabriel Fülöp, , Stanislav Kuric, Ing. 

Peter Kovács , Alexander Nagy, Roman Uhrin, Peter Fülöp,            

                                         proti :                                    0                           

                                         zdržal sa:                              0                    

                                         neprítomní pri hlasovaní:     0    

 

Rozprava:  

Starosta obce – predložil návrh programu  žiadosť bola doručená 6.7.2020 a vtedy už program 

bol zverejnený .  

 

K bodu 1. Otvorenie zasadnutia návrh programu- doplnenie programu – prerokovanie 

prípravy VZN o ochrannom pásme pohrebiska  

Uznesenie č. 151/2020 :   
Obecné  zastupiteľstvo Obce Rimavské Janovce 

v súlade zo zákonom č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 

Schvaľuje:  

 
Rôzne  doplnenie – prerokovanie prípravy VZN o ochrannom pásme pohrebiska  

Hlasovanie:                      za:        7-  Ivan Cerovský, Gabriel Fülöp, , Stanislav Kuric, Ing. 

Peter Kovács , Alexander Nagy, Roman Uhrin, Peter Fülöp,            

                                         proti :                                    0                           

                                         zdržal sa:                              0                    

                                         neprítomní pri hlasovaní:     0    
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Rozprava:  

Starosta obce – predložil návrh programu  VZN sme pripravovali predkladáme na 

oboznámenie.  

 

K bodu 2 Určenie zapisovateľa  a overovateľov  zápisnice:  

Uznesenie č. 152/2020 :   
Obecné  zastupiteľstvo Obce Rimavské Janovce 

v súlade zo zákonom č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 

Schvaľuje:  
Zapisovateľa : Stanislav Kuric     

Overovateľ zápisnice : Alexander Nagy, Ing. Peter Kovács 

 

Hlasovanie:                      za:        7-  Ivan Cerovský, Gabriel Fülöp, , Stanislav Kuric, Ing. 

Peter Kovács , Alexander Nagy, Roman Uhrin, Peter Fülöp,            

                                         proti :                                    0                           

                                         zdržal sa:                              0                    

                                         neprítomní pri hlasovaní:     0    

 

K bodu 3 Kontrola plnenia uznesení  

Uznesenie č. 153/2020 :   
Obecné  zastupiteľstvo Obce Rimavské Janovce 

v súlade zo zákonom č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 

BERIE NA VEDOMIE :  

Predložená pokladňa a pokladničné doklady za mesiac jún  – splnené 

 

Hlasovanie:                      za:        7-  Ivan Cerovský, Gabriel Fülöp, , Stanislav Kuric, Ing. 

Peter Kovács , Alexander Nagy, Roman Uhrin, Peter Fülöp,            

                                         proti :                                    0                           

                                         zdržal sa:                              0                    

                                         neprítomní pri hlasovaní:     0    

Rozprava:  

Gembická – predložila uznesenia z minulého rokovania na plnenie, okrem pokladne iné 

uznesenia na plnenie neboli,  

 

K bodu 5 Prerokovanie spôsobu využívania budovy základnej školy v Rimavských 

Janovciach po jej zrušení  

 

Uznesenie č. 154/2020 :   
Obecné  zastupiteľstvo Obce Rimavské Janovce 

v súlade zo zákonom č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 

 

A: Berie na vedomie : návrhy poslancov zriadenie telocvične, miesto pre dôchodcov, na 

nácvik spevokolu.  

 

B: Odkladá : prerokovanie spôsobu využitia tejto často budovy na ďalšie rokovanie 

 

Hlasovanie:                      za:        7-  Ivan Cerovský, Gabriel Fülöp, , Stanislav Kuric, Ing. 

Peter Kovács , Alexander Nagy, Roman Uhrin, Peter Fülöp,            
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                                         proti :                                    0                           

                                         zdržal sa:                              0                    

                                         neprítomní pri hlasovaní:     0    

 

 

Rozprava: 

Starosta obce – ku 31.7.2020 máme Základnú školu už zrušenú a je potrebné uvažovať nad 

využitím priestorov- niečo pre dôchodcov, prípadne telocvičňa pre deti z maďarskej školy,  

Roman Uhrin- navrhujem niečo radšej pre dôchodcov ako pre mládež,  

Starosta obce- ženy z obce založili spevokol, prípadne vo večerných hodinách pripadá táto 

možnosť  

Ivan Cerovský – mladé ženy z obce chodia cvičiť po večeroch k niekomu domov tak by mohli 

využiť tento priestor  

 

K bodu 6  Prerokovanie výšky nájmu za budovu Klubu mládeže – Potraviny Bozó  

Uznesenie č. 155/2020 :   
Obecné  zastupiteľstvo Obce Rimavské Janovce 

v súlade zo zákonom č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 

 

A: SCHVAĽUJE: výšku nájmu za klub mládeže – Potraviny Bozó na 340.-Eur mesačne 

na dobu neurčitú od 1.8.2020. 

 

Hlasovanie:                      za:        7-  Ivan Cerovský, Gabriel Fülöp, , Stanislav Kuric, Ing. 

Peter Kovács , Alexander Nagy, Roman Uhrin, Peter Fülöp,            

                                         proti :                                    0                           

                                         zdržal sa:                              0                    

                                         neprítomní pri hlasovaní:     0    

 

Rozprava:  

Starosta obce: nakoľko zmluva o nájme obchodu má už 20 rokov a nemenila sa navrhujeme 

prerokovať výšku nájmu,  

Alexander Nagy – aká je podlahová plocha nájomných priestorov,  

Starosta obce- 390m2 a cena nájmu doteraz je 320.-Eur mesačne.  

Ivan Cerovský – neviem či je teraz práve čas na zvyšovanie nájmu  

Starosta obce- ja mám predstavu cca o 10- 20 Eur mes.  

 

K bodu 7  Prerokovanie verejného osvetlenia v záhradkárskej osade – Močiar.  

Uznesenie č. 156/2020 :   
Obecné  zastupiteľstvo Obce Rimavské Janovce 

v súlade zo zákonom č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 

 

A: SCHVAĽUJE: vypnutie – neprevádzkovanie  verejného osvetlenia v záhradkárskej 

osade Močiar  

 

Hlasovanie:                      za:        7-  Ivan Cerovský, Gabriel Fülöp, , Stanislav Kuric, Ing. 

Peter Kovács , Alexander Nagy, Roman Uhrin, Peter Fülöp,            

                                         proti :                                    0                           

                                         zdržal sa:                              0                    

                                         neprítomní pri hlasovaní:     0    
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Rozprava:  

Starosta obce: prichádzam s týmto návrhom nakoľko pozemok na ktorom je VO je súkromný 

a vzhľadom na ekonomickú situáciu to považujem za opatrenie na zlepšenie fin. situácie 

Ivan Cerovský – v minulosti sa vyplo VO aj pri maštaliach lebo sa osvetľuje súkromný 

pozemok  

Alexander Nagy- jedná sa o 5 svietidiel ešte pôvodných nevymenených za úsporné  

Ivan Cerovský – navrhujem vymeniť za úsporne žiarovky  

Starosta obce- tento rok bola v pláne výmena VO na Močiari, ale vďaka tejto situácii z Covid 

19 sme pozastavili všetky investičné akcie kým nebudeme vedieť o koľko poklesnú príjmy 

obce a či budeme schopný to vyriešiť .  

Alexander Nagy – Prečo by sme ich mali osvetľovať keď je to súkromný pozemok  

Ivan Cerovský je to určite neobľúbené opatrenie  

Roman Uhrin – ale nie je to ani obecný pozemok a obec nevynakladá finančné prostriedky na 

súkromné účely  

Peter Kovács – navrhujem vypnúť prípadne doriešiť vyfinancovanie z ich strany,  ak by mali 

záujem osvetľovať to aj ďalej  

 

K bodu 8  Prerokovanie nutnosti ŠKD v Základnej škole s vyučovacím jazykom maďarským   

Uznesenie č. 157/2020 :   
Obecné  zastupiteľstvo Obce Rimavské Janovce 

v súlade zo zákonom č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 

 

A: SCHVAĽUJE: ponechanie ŠKD aj naďalej  

Hlasovanie:                      za:        7-  Ivan Cerovský, Gabriel Fülöp, , Stanislav Kuric, Ing. 

Peter Kovács , Alexander Nagy, Roman Uhrin, Peter Fülöp,            

                                         proti :                                    0                           

                                         zdržal sa:                              0                    

                                         neprítomní pri hlasovaní:     0    

 

Rozprava:  

Starosta obce- v rámci opatrení som predostrel aj tento bod nakoľko je Škd platená z fin. 

prostriedkov obce a školy z fin. prostriedkov zo školstva, je to v súčasnej dobe prepych pre 

obec,  

Peter Kovács – ja navrhujem nezrušiť ŠKD nakoľko čakáme na otvorenie škôlky 

v Pavlovciach a tam je pravdepodobné že budeme mať niekoľko  žiakov aj odtiaľ, 

predpokladá sa že tam bude navštevovať škôlku cca 40 detí od roku 2021  

Alexander Nagy- ja navrhujem ponechať ŠKD nakoľko je to výchova detí aj z prostredia 

sociálne znevýhodneného a to tým deťom je prospešné  

Ivan Cerovský – navrhujem ponechať  inak sa budú túlať po uliciach/ cestách  a tu majú 

odbornú výchovu a pracuje sa s nimi  

Gabriel Fulop – navrhujem ešte si ponechať ŠKD – a počkať na tie Pavlovce  

  

 

K bodu 9  Prerokovanie návrhu plánu kontrolnej činnosti na II: polrok 2020    

Uznesenie č. 158/2020 :   
Obecné  zastupiteľstvo Obce Rimavské Janovce 

v súlade zo zákonom č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 

 

A: SCHVAĽUJE: plán kontrolnej činnosti na II: polrok 2020  
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Hlasovanie:                      za:        7-  Ivan Cerovský, Gabriel Fülöp, , Stanislav Kuric, Ing. 

Peter Kovács , Alexander Nagy, Roman Uhrin, Peter Fülöp,            

                                         proti :                                    0                           

                                         zdržal sa:                              0                    

                                         neprítomní pri hlasovaní:     0    

 

Rozprava:  

HK – Gembická – predložila návrh plánu kontrolnej činnosti na II: polrok 2020- je zložený 

z bežných kontrol ktoré vykonáva každoročne a plus pri minulých kontrolách sa našli 

nezhody v správnych poplatkoch za stavebné konania tak navrhla v pláne kontrolu aj 

správnych poplatkov za stavebné konania za minulé roky.  

 

K bodu 10  Prerokovanie správ HK     

Uznesenie č. 159/2020 :   
Obecné  zastupiteľstvo Obce Rimavské Janovce 

v súlade zo zákonom č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 

 

A: BERIE NA VEDOMIE:  
1. Správu z kontroly vybavovania sťažnosti a petícií v obci Rimavské Janovce za rok 

2019 . 

2. Správa o výsledku kontroly výberu správnych poplatkov za stavebné konania za rok 

2019 . 

3. Správa o výsledku kontroly pokladničnej hotovosti v školskej jedálni v Rim. 

Janovciach. 

4. Správa o výsledku kontroly pokladničnej hotovosti na obecnom úrade v Rimavských 

Janovciach . 

5. Práva o výsledku kontroly výberu poplatkov za ŠKD za rok 2019 . 

6. Správa o výsledku kontroly pokladničných dokladov na Obecnom úrade 

v Rimavských Janovciach . 

 

Hlasovanie:                      za:        7-  Ivan Cerovský, Gabriel Fülöp, , Stanislav Kuric, Ing. 

Peter Kovács , Alexander Nagy, Roman Uhrin, Peter Fülöp,            

                                         proti :                                    0                           

                                         zdržal sa:                              0                    

                                         neprítomní pri hlasovaní:     0    

 

Rozprava:  

HK – Gembická – oboznámila poslancov z podrobnosťami kontrol a o získaných výsledkoch  

z vykonaných kontrol.  

 

K bodu 11  Prerokovanie žiadosti Petra Sojku o odkúpenie pozemku na Močiari  

Uznesenie č. 160/2020 :   
Obecné  zastupiteľstvo Obce Rimavské Janovce 

v súlade zo zákonom č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 

 

A:  Berie na vedomie  :  

Prebytočnosť  časti pozemku EKN č. 3760/4    v katastrálnom území obce  Rimavské Janovce  

ktorá je v geometrickom pláne č. 47124695 – 87/2019 zakreslená pod č. 3760/46 vo výmere 

68m2.  Obec Rimavské Janovce stanovila tento majetok ako  prebytočný a predaj hodný 

osobitného zreteľa  podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 
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v znení neskorších predpisov. Predmetný pozemok je pri  ceste a obec ho nemôže ani 

udržiavať nakoľko je na ňom plot a tato plocha 68m2  je využívaná p. Petrom Sojkom. 

Predmetný pozemok obec nevie v budúcnosti použiť nakoľko je vedľa cesty a za rigolom.  

 

Ukladá obecnému úradu  : upozorniť žiadateľa aby  zabezpečil na predmetný pozemok 

znalecký posudok na určenie ceny za m2 a doručil na obecný úrad na určenie ďalšieho 

postupu v predmetnom predaji.  

 

Hlasovanie:                      za:        7-  Ivan Cerovský, Gabriel Fülöp, , Stanislav Kuric, Ing. 

Peter Kovács , Alexander Nagy, Roman Uhrin, Peter Fülöp,            

                                         proti :                                    0                           

                                         zdržal sa:                              0                    

                                         neprítomní pri hlasovaní:     0    

 

Rozprava :  

Starosta obce- Oboznámil poslancov o žiadosti ktorú doniesol občan Peter Sojka, ide 

o pozemok na ktorom má už dlho postavený plot a užíva ho , len teraz ako tam chcel postaviť 

dom prišlo sa na to čo vidno aj v geometrickom pláne  že pozemok je v našom vlastníctve ale 

on ho užíva. Je to pozemok za rigolom a pri ceste, takže pre obec nevyužívaný. Nakoľko sa na 

Močiari stavia a trhová hodnota pozemkov je od 15 – 30 .-Eur za m 2 navrhujem aby bol 

doložený znalecký posudok,  

Peter Kovács – súhlasím, ale je potrebný znalecký posudok na určenie ceny pozemku  

Alexander Nagy – nie je problém z predajom len cenu musíme určiť na základe znaleckého  

 

 

K bodu 11  Prerokovanie žiadosti Janky Sojkovej  o odkúpenie pozemku na Močiari  

Uznesenie č. 161/2020 :   
Obecné  zastupiteľstvo Obce Rimavské Janovce 

v súlade zo zákonom č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 

 

A:  Berie na vedomie  :  

Prebytočnosť  časti pozemku EKN č. 3760/4    v katastrálnom území obce  Rimavské Janovce  

ktorá je v geometrickom pláne č. 47124695 – 87/2019 zakreslená pod č. 3760/47 vo výmere 

33m2.  Obec Rimavské Janovce stanovila tento majetok ako  prebytočný a predaj hodný 

osobitného zreteľa  podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 

v znení neskorších predpisov. Predmetný pozemok je pri  ceste a obec ho nemôže ani 

udržiavať nakoľko je na ňom plot a tato plocha 33m2  je využívaná p. Jankou Sojkovou . 

Predmetný pozemok obec nevie v budúcnosti použiť nakoľko je vedľa cesty a za rigolom.  

 

Ukladá obecnému úradu  : upozorniť žiadateľa aby  zabezpečil na predmetný pozemok 

znalecký posudok na určenie ceny za m2 a doručil na obecný úrad na určenie ďalšieho 

postupu v predmetnom predaji.  

 

Hlasovanie:                      za:        7-  Ivan Cerovský, Gabriel Fülöp, , Stanislav Kuric, Ing. 

Peter Kovács , Alexander Nagy, Roman Uhrin, Peter Fülöp,            

                                         proti :                                    0                           

                                         zdržal sa:                              0                    

                                         neprítomní pri hlasovaní:     0    

 

Rozprava :  
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Starosta obce- Oboznámil poslancov o žiadosti ktorú je taká istá ako v prípade Petra Sojku 

jedná sa o jeho dcéru a teda vedľajší pozemok , ide o pozemok na ktorom má už dlho 

postavený plot a užíva ho , len teraz ako tam chcel postaviť dom prišlo sa na to čo vidno aj 

v geometrickom pláne  že pozemok je v našom vlastníctve ale on ho užíva. Je to pozemok za 

rigolom a pri ceste, takže pre obec nevyužívaný. Nakoľko sa na Močiari stavia a trhová 

hodnota pozemkov je od 15 – 30 .-Eur za m 2 navrhujem aby bol doložený znalecký posudok,  

Peter Kovács – súhlasím ale je potrebný znalecký posudok na určenie ceny pozemku  

Alexander Nagy – nie je problém z predajom len cenu musíme určiť na základe znaleckého 

nakoľko trhová cena je tam vysoká.  

 

K bodu 11  Prerokovanie žiadosti  na prerokovanie zníženia poplatku za odvoz TKO v obci 

pre dôchodcov nad 80 rokov.  

Uznesenie č. 162/2020 :   
Obecné  zastupiteľstvo Obce Rimavské Janovce 

v súlade zo zákonom č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 

 

A:  Neschvaľuje   :  

Zníženie poplatku za vývoz odpadu pre skupinu obyvateľov nad 80 rokov   

 

 

Hlasovanie:                      za:        0       

                                         proti :                                    7-  Ivan Cerovský, Gabriel Fülöp, , 

Stanislav Kuric, Ing. Peter Kovács , Alexander Nagy, Roman Uhrin, Peter Fülöp                          

                                         zdržal sa:                              0                    

                                         neprítomní pri hlasovaní:     0    

 

Rozprava : Starosta obce- bola nám doručená žiadosť od obyvateľov obce aby sme im znížili 

poplatok za odvoz odpadu  jedná sa o viac ako 80 ročných ktorých je 39.  

Gabriel Fulop – keď toto odsúhlasíme príde zo žiadosťou druhá skupina nad 710 rokov 

a takto môže isť ďalej  

Ivan Cerovský  a celkový počet dôchodcov koľko máme v obci  

Starosta Obce- celkovo je 186  

Gembická – upozornila že takáto zmena poplatku môže sa uskutočniť len schválením dodatku 

ku VZN o poplatkoch a od 1.1.2021.  

Peter Kovács- navrhujem buď všetkým alebo nikomu aby sme niektorú skupinu 

neznevýhodnili.  

 

K bodu 11  Prerokovanie prípravy VZN o ochrannom pásme na pohrebisku  

Uznesenie č. 163/2020 :   
Obecné  zastupiteľstvo Obce Rimavské Janovce 

v súlade zo zákonom č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 

 

A:  BERU NA VEDOMIE:   

Prípravu VZN o ochrannom pásme pohrebiska  

 

Hlasovanie:                      za:        7-  Ivan Cerovský, Gabriel Fülöp, , Stanislav Kuric, Ing. 

Peter Kovács , Alexander Nagy, Roman Uhrin, Peter Fülöp                                

                                         proti :                                    0 

                                         zdržal sa:                              0                    

                                         neprítomní pri hlasovaní:     0    
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Rozprava : Gembická predostrela pripravený návrh na VZN, ktoré bolo iniciované na základe 

potreby vyplývajúcej zo zmeny zákona.  

 

 

Informácie :  

Starosta obce informoval o znížení podielových daní v celkovej sume ku dnešnému dňu je 

pokles o 6300.-Eur  

 

Záver 

Starosta poďakoval všetkým za účasť a ukončil zasadnutie OZ.  

 

Zasadnutie OZ bolo ukončené  o 20:45 h. 

 

Zapísal: Stanislav Kuric        ................ 

                          

 

                                                                                 ....................................................     

                                                                                     starosta obce – Stanislav Krahulec 

 

Overovatelia:  

 

Alexander Nagy        ...............................................                                           

 

Ing. Peter Kovács    ............................................... 


